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 Protokół Nr  7/2018 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 03 lipca 2018 r. 

 

 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 

2. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie miasta Białogard za rok 2017. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał:  

a)   w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

miasta Białogard , 

b) w sprawie przystąpienia Miasta Białogard do Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością 

Międzygminne Przedsiębiorstwo Gospodarki Odpadami z siedzibą w Wardyniu Górnym 

i objęcia przez Miasto Białogard udziałów w tej Spółce, 

 c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Miasto Białogard, oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków, 

d) zmieniająca uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg (ulic) 

w Białogardzie, 

e) w sprawie ograniczenia w godzinach nocnej sprzedaży na terenie miasta Białogard 

napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży, 

f)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2018, 

g)  w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej  Miasta Białogard na lata 2018-

2028. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 

Ad 1 

 Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Wiceprzewodniczący Komisji – 

Janusz Andrysiak. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony 

porządek, głosując: za-3 (jednogłośnie).   

 

 

Ad 2 

 Analizę stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie miasta Białogard za rok 

2017 przedstawiła Anna Sobecka, w/z Naczelnika Wydz. OŚ, która dodała, że  Miasto uzyskało 

wymagane poziomy odzysku, co chroni przed karami. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

K.Skoczyk – pytał jak się ma sytuacja związana z likwidacją eternitu? 

A.Sobecka – odpowiedziała, że Miasto przyjmuje wnioski. Jeżeli uzbiera się na min. 20 tys. zł 

to występują o dofinansowanie z WFOŚ i uzyskują 50%, a pozostałe 50% musi pokryć 

wnioskodawca. Kiedyś było 100% dofinansowania. 



 2 

J.Andrysiak – pytał jak jest z ogrodami działkowymi, bo w Ogrodach „Relaks” na ul. Asnyka 

jest eternit? 

A.Sobecka – odpowiedziała, że trzeba zgłosić problem do zarządcy, aby zgłosił wniosek. 

P.Szyszlak – pytał czy działkowcy występowali już z tych Ogrodów Działkowych? 

A.Sobecka – odpowiedziała, że tak, ale widocznie nie wszyscy.  

J.Andrysiak – stwierdził, że widział dwa miejsca z eternitem. 

P.Szyszlak - pytał czy mieszkańcy zostali poinformowani o likwidacji eternitu? 

A.Sobecka – odpowiedziała, że jest informacja o naborze i zasadach naboru wniosków.  

J.Andrysiak – pytał do kiedy trzeba się ustawowo pozbyć eternitu? 

A.Sobecka – odpowiedziała, że obowiązek taki jest do 2032 roku. 

P.Szyszlak – powiedział, że kwota 20 tys. zł to minimum a jak będzie więcej? 

A.Sobecka – odpowiedziała, że to jeszcze lepiej. Kwota 20 tys. zł to minimum, aby napisać 

wniosek. 

Wiceprzewodniczący Komisji – po wyczerpaniu głosów zamknął dyskusję. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Komisja przyjęła w/w informację bez uwag. 

 

Ad 3 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwal: 

a)   w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

miasta Białogard, 

Przedstawiła:  Anna Sobecka, w/z Naczelnika Wydz. OŚ 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

K.Skoczyk – powiedział, że ten regulamin od wielu lat się nie zmienia. 

A.Sobecka – odpowiedziała, że tak, przekazują do zatwierdzenia organowi regulacyjnemu. 

P.Szyszlak – powiedział, że nie mamy wpływu na cenę. 

A.Sobecka – odpowiedziała, że nie mamy.  

J.Andrysiak – stwierdzi że to są sprawy techniczne. 

Wiceprzewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

b) w sprawie przystąpienia Miasta Białogard do Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością 

Międzygminne Przedsiębiorstwo Gospodarki Odpadami z siedzibą w Wardyniu Górnym 

i objęcia przez Miasto Białogard udziałów w tej Spółce, 

Przedstawiła:  Anna Sobecka, w/z Naczelnika Wydz. OŚ 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Andrysiak – pytał skoro to umowa intencyjna czy nie trzeba zabezpieczyć środków 

w budżecie? 

A.Sobecka – odpowiedziała, że Burmistrz jest w Szczecinku w tej sprawie i ma jutro  

przedstawić warunki na Sesji.  

K.Skoczyk – pytał czy gdyby Miasto podpisało umowę z Wardyniem, czy byłaby możliwość 

obniżenia kosztów? 

A.Sobecka – odpowiedziała, że raczej nie, bo wszystko idzie w górę. 

P.Szyszlak – pytał kiedy zauważyli, że Sianów podnosi stawki? 

A.Sobecka – odpowiedziała, że w styczniu otrzymali informację, bo wzrosła opłata 

marszałkowska, która wpłynęła na wzrost kosztów. 
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Wiceprzewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja nie zajęła stanowiska głosując: 

za-1, przeci-1, wstrzymało się-2. 

 

 

 c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Miasto Białogard, oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków, 

Przedstawiła:  Ewelina Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. GK 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Andrysiak – pytał czy na ul. Ciszewskiego są dwa przystanki czy jeden? 

Naczelnik – odpowiedziała, że dwa – dla wsiadających i wysiadających. 

K.Skoczyk - pytał kto będzie odpowiadał za utrzymanie przystanków? 

Naczelnik – odpowiedziała, że ZGKiM Sp. z o.o. 

Wiceprzewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 

 

d) zmieniająca uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg (ulic) 

w Białogardzie, 

Przedstawiła:  Ewelina Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. GK 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

K.Skoczyk – pytał czym spowodowane są zmiany numerów działek? 

Naczelnik – wyjaśniła, że to Gospodarka Nieruchomościami zmienia numery przez podziały 

działek, aby nie było błędów. 

Wiceprzewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 

 

e) w sprawie ograniczenia w godzinach nocnej sprzedaży na terenie miasta Białogard 

napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży, 

Projekt Komisja Infrastruktury 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

K.Skoczyk – uważał, że czas od 22.00 do 6.00 to pożywka dla powstawania melin, co może się 

przyczynić do tego, iż punktów nielegalnej sprzedaży będzie o wiele więcej. 

J.Andrysiak – stwierdził, że nie dotyczy to kawiarni, restauracji, pubów. 

M.Siwek – powiedział, że tu się głównie rozchodzi  o okolice dworca, ale tym się winna zająć 

Policja. 

P.Szyszlak – zwrócił uwagę na możliwość omijania prawa przez wydanie otwartego piwa celem 

spożycia. Radny stwierdził, że wstrzyma się od głosu. 

Wiceprzewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
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Komisja zaopiniowała negatywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-0, przeciw-2, wstrzymało się-2. 

 

f)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2018, 

 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – w wyniku braku dyskusji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 

g)  w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej  Miasta Białogard na lata 2018-

2028. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – w wyniku braku dyskusji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 

Ad 4 

W sprawach różnych radni nie poruszyli żadnych spraw. 

Wiceprzewodniczący Komisji zamknął w/w punkt. 

 

Ad 5 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.15
45

 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 

 

 

  Wiceprzewodniczący Komisji 

 

               Janusz  Andrysiak 
 


